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INTERPELACJA 

 

Dotyczy: przystanków autobusowych z zielonymi dachami  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z pojawiającymi się coraz częściej przystankami autobusowymi MPK                    

z zielonymi dachami proszę o informacje: 

1.  Kto jest odpowiedzialny za dbanie o roślinności na dachach (podlewanie w dni 

upalne, pielęgnacja). Czy opieka nad ww. roślinnością jest odpowiednia?  

2. Wiele zielonych przystanków planowanych jest też po oddaniu linii tramwajowej 

KST IV Meissnera-Mistrzejowice. Kto tam będzie dbał o tą roślinność? 

3. Kto w chwili obecnej dba o pnącza przy przystankach autobusowych np. przystanek 

Oświecenia bądź Miechowity? Czy zajmuje się tym ZTP czy też ZZM? Dlaczego   

w ostatnim czasie donice z pnączami wyglądały jakby nie były doglądane (pełno 

wygaszonych papierosów, butelek po alkoholu, słabo zadbana zieleń)? 

 

Z poważaniem,  

Agnieszka Paderewska  


